
رابط المادة على منصة باحث
صائد الفوائد

ماذا نفعل في وقت المصاب وفقد الأحباب؟
شريف طه يونس

نوره يملأ كل الدنيا روح تبعس كل مواد يخرجنا من احلىك ظلمة نتبصر كل الطرق ستنا ام سلمة بتحكي لنا عن حدث حصل مع هي
شخصية. آآ فعلا آآ لم يكن امرا هينا عليها انها تفقد سيدنا ابو سلمة. آآ - 00:00:00

النبي صلى الله عليه وسلم آآ قال ان يعني امام مسلم تصيبه مصيبة فيقول انا لله وانا اليه راجعون. اللهم اللهم اجرني في مصيبتي
اخلف لي خيرا منها الا اخلف الله له خيرا منها - 00:00:36

آآ وده طبعا حاجات مهمة يعني ده ده طبعا مش يعني لا يتسع المقام لوقفة طويلة عند هذه المسألة. لكن انا لله وانا اليه راجعون.

سبحان الله يعني عجيب امر الانسان هو انا اساسا انا بتاع نفسي ولا الحاجة اللي انا زعلان عليها دي كانت بتاعتي دي بتاعة ربنا.
والله سبحانه وبحمده اراد ان يسترد - 00:00:51

يعني عاريته زي ما فهمت ام سليم اما قالت لا الى ابي طلحة الانصاري قالت يا ابا طلحة لو ان جيراننا اعارون عارية ثم استردوا
عاريتهم فكان لنا ان نحزن؟ قال لا - 00:01:11

قالت ان الله استرد عاريته لما مات آآ ابنهما يعني. آآ فعلا فكرة كده احنا يعني لو الانسان اللي كنت باسميه دايما شعور التملك الزائف
تعروض التملك الزائف ده هو اللي بيتعبنا يعني اكتساب لنا في كثير من الاوجاع. انما لو الانسان علم فعلا ان ده مش بتاعي اصلا هذا

ليس لي. انا لله انا كلنا - 00:01:21
لله وانا اليه راجعون. وان اللي حصل مع فلان ده واللي حصل مع فلانة دي. هو حاجة يعني طبيعية لازم هتحصل يعني حاجة في سنة

الله لابد ان تحصر. كلنا رايحين بس واحد راح بدري وواحد راح متأخر شوية في عرفنا احنا. المهم ان كله رايح في النهاية يعني ده
مكان كلنا نصير - 00:01:41

هذه نهاية محتومة للجميع. انا لله وانا اليه راجعون. خلاص طب انا لو الانسان استحضر دي لما تصيبه المصيبة انا لله وانا اليه
راجعون. اللهم اجرني في بمصيبتي هي مصيبة طبعا لا شك مصيبة في هناك المصائب والمعاني. المصائب المصائب دي مسلا فلان ده

مات واحد كويس ومش عارف وصالح ومات ما هو دي مصيبة. فابتلاء - 00:01:59
للانسان. وفيما ان الصلاة العافية اللي هي عقوبة على حاجة ايه يعني يعني تقصير معين بدل من العبد او امر آآ يعني اخطأ فيه. المهم
يعني دي مصيبة آآ يعني اللهم اؤجرني في مصيبتي. طيب وحتى المعيبة دي في هي نوع مصيبة. بس هي نشأة عن معيبة. بس هي

نوعا مصيبة. فانسان يقول - 00:02:19
اللهم اجرني في مصيبتي. هو ده القضية يعني. دايما مراية متكررة نأكد. مش الفكرة في حصول المصيبة من عدمها. مش الفكرة في

حصول الازمة من عدمها فكرة يعني في فوات الاجر في حصول الاجر من عدمه. آآ يعني كده كده الاحداث هتمر. بس التحدي
الحقيقي هل انا - 00:02:39

انا خرجت منها مأجور ولا مأزور هو ده هو ده السؤال هو ده التحدي انما كده كده الاحداث ستمر بحلوها ومرها بخيرها وشرها ستمر.
هي دي طبيعة الحياة. كله سيمر ليس فيها مستقر - 00:02:59

هي دي دي طبيعة الحياة. التحدي الحقيقي بقى انا فيها مأجور ولا مأزور؟ يعني سيدنا عمر ابن الخطاب ويرى ايضا عمر بن
عبدالعزيز ونقول الكلام دايما كان يقول فاصبحت ومالي شغل الا مواقعي الا مواقع قدر الله. ان كانت سراء شكرت او كانت ضراء

صبرت. بس هو ده التحدي. انا انا اصلا هكون ايه؟ مش التحدي - 00:03:16
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الحقيقي في اللي جاي ده ايه؟ اللي جاي ده بقى والله ده سراء ولا ضراء دي؟ ده رخاء ولا مش هو ده التحدي. التحدي انا هعمل ايه
وانا هكون ايه - 00:03:36

انا هخرج من الازمة دي ازاي؟ الازمة كده كده الازمة دي كده هتفوتني بس انا افوتها يفوتني الاجر هي دي القضية. ولذلك اللي يشغل
الانسان يبقى النقطة الاولى اللي يستحضرها دايما انا لله وانا اليه راجعون خلاص المبدأ والمنتهى والمصير. النقطة التانية اللي

استحضرها آآ اللهم اجرني في مصيبتي يعني ان هو ما يخرجش منها - 00:03:49
مأزور اخرج منها مأجور ولزلك الشيطان بيهزمنا بيهزمنا اكتر من مرة يعني الشيطان بيهزمنا لما يخلينا نحزن ونتسخط مجيء بيهزمنا

تاني لما بيحرمنا الاجر ان احنا ما بناخدش بالنا من فرص الاجر اللي في الامر ده. بيهزمنا تالت لما يخلينا نعرض عن - 00:04:09
الحاجات اللي ممكن تكون سبب في رفع الغم والهم اللي علينا ده تاني يبقى بيهزمنا لما بيوقعنا في السخط والحزن ومش عارف

والهم والغم ويقايدنا ويحبطنا آآ بيهزمنا تاني لما بيخلينا نخسر فرص الاجر. والقرب من الله سبحانه وبحمده اللي بيخلينا بيهزمنا
للمرة التانية. بيهزمنا - 00:04:28

للمرة التالتة لما بيخلينا نعرض بقى عن الاسباب اللي ترفع عننا الكلام ده وتدفعه عننا زي الدعاء فلولا اذ جاءهم بأسنا تضرعوا بالصبر
والصلاة يعني اللي يخلينا نعرض عن الحاجات دي اللي هي كانت المفروض انها ينتظر انها ترفع عننا الوجع ده وتعوضنا عن خسارتنا

بس كمان - 00:04:52
يزن للمرة التالتة فاياكم واياكم ان يهزمنا الشيطان في امثال هذه الاحداث. لذلك اللهم اللهم آآ انا لله وانا اليه راجعون. اللهم اجرني

في مصيبتي واخلف لي خيرا منها. والله انا شايف آآ يعني سبحان الله بقى خيرا منها ممكن الخير الخير من ذلك ان الانسان ما
يجيلوش حاجة خالص - 00:05:12

انتم مديين حال الخير ان يجي له حاجة افضل ان ربنا يعوضه خير. لذلك سبحان الله الانسان ما بيتعلقش بحاجة بنوعها او يتحلق
يتعلق بشيء. يعني سبحان الله كل واحدة تفقد زوجها - 00:05:35

يعوضها الله خيرا في اخ لها في اب لها في ابن لها. وعوضة مش لازم بقى يعني احنا عندنا مشكلة ان احنا بننتزر التعويض بالصورة
اللي احنا ايه اللي احنا - 00:05:47

في راسنا اللي في دماغنا من الجنس اللي احنا عايزينه. لأ يعني يعوضها الله خيرا. سبحان الله! بانه يفتح لها باب خير باب طاعة. باب
اجر يبقى ده يعني بالنسبة لها خير من الدنيا وما فيها - 00:05:57

واخلف لي خيرا منها. نور يملأ كل الدنيا. روح تبعس كل ما يخرجنا من احلاك ظلما. نتبصر كل الطرق - 00:06:12
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